
Notulen MR vergadering 13 september 2023
Aanwezig: Annika, Bart, Lilian, Martijn, Sebastiaan
Afwezig: Geen
Notulist: Martijn
Locatie: Het Meesterwerk

1. Opening en mededelingen

Dit is de eerste MR vergadering voor Lilian, Martijn en Sebastiaan. Het is Bart zijn laatste
jaar. Er wordt kort gesproken over hoe de laatste jaren van de MR zijn verlopen. Annika is bij
de MR vergaderingen aanwezig vanwege het gemak, maar is officieel geen onderdeel van
de MR. De verschillende rechten van de MR worden kort toegelicht, zoals het
informatierecht, instemmingsrecht en adviesrecht.

2. Ingekomen stukken

Geen

3. Welkom nieuwe MR leden

Zie punt 1

4. Vergaderrooster 2023/2024

Onderstaande vergaderrooster is geaccordeerd. De volgende vergadering is op het
Meesterwerk.

13 september 2023
15 november 2023
24 januari 2024
6 maart 2024
15 mei 2024
26 juni 2024



5. Formatie: (nog steeds) op orde?

Alle groepen zijn bemand, er staat nog een vacature open voor groep 1/2. Conform ASG
beleid is geformeerd op 0,8, dus minimaal 4 dagen een leerkracht voor de klas om kwaliteit
te waarborgen. De kleuterklas is gestart met 30 en verwacht te groeien naar 37. De instroom
is groot. De totale grootte is geschat op 142 door de gemeente, Annika heeft begroot op 148
en wil groeien naar 160.

Tijdens dit gesprek wordt ook gesproken over de profilering van de school, dit laten we
terugkomen op de agenda van de volgende MR vergadering

“profilering school” opnemen op de agenda van volgende keer

6. CITO resultaten

De CITO resultaten zijn de enige echt meetbare resultaten en krijgen daarom altijd extra
aandacht binnen de MR. Samen met de IB'er wordt er specifiek gekeken naar het niveau
van de groepen, maar ook naar de gemiddelde groei. De CITO resultaten laten zien dat er
aandacht nodig is voor taal en (begrijpend) lezen, waar al rekening mee is gehouden in de
plannen voor schooljaar 2023/2024. Samen met de taalcoördinator en de nieuwe methode
Estafette wordt er gewerkt aan het verbeteren van deze vaardigheden. De MR is blij dat er
een plan van aanpak ligt en heeft vertrouwen in de aanpak.

7. Continurooster: hoe zijn de eerste dagen gegaan?

De eerste ervaringen zijn soepel, er zijn zowel vanuit de leerkrachten als bij ouders geen tot
weinig opmerkingen gekomen. Er is sprake van het gebruikelijke wennen en kleine dingen
oplossen, maar het grote geheel staat goed. Er is buiten minder overlast door de
omliggende bedrijven gemeld sinds het continurooster. In de herfstvakantie worden de
pauzes in het team geëvalueerd.

“pauzes leerkrachten” opnemen op de agenda van volgende keer

8. Integratie van Nautilus in hetzelfde gebouw

De samenwerking tussen Nautilus en het Meesterwerk verloopt voorspoedig. Er zijn door de
gemeente verschillende toezeggingen (afscheiding bij de kleuters, keuken bij de
lerarenkamer, toiletten aan de kant van Nautilus) gedaan voor verbouwingen in het pand
voor de zomervakantie, maar die zijn allemaal niet uitgevoerd door de gemeente. Hier zijn
beide scholen druk mee bezig. De eerste dagen was even zoeken, maar nu gaat het prima.
De kinderen komen niet samen. Er gaat al samengewerkt worden op andere faciliteiten
zoals een gezamenlijke patio en in de toekomst wordt er gekeken hoe de samenwerking
verder verdiept kan worden (passend onderwijs, uitwisselen van kennis, samenwerking van
elkaars expertise)



9. Themaonderzoek inspectie

De inspectie is bezig met een themaonderzoek onder 200 willekeurige scholen in Nederland
over voor- en vroegschoolse educatie, dus de doorstroming van deze groepen kinderen naar
groep 1/2 van de basisschool. De inspectie komt daarvoor kijken in de klas op 14
september, interviews met een aantal ouders afnemen en een gesprek voeren met de
directie en IB'er. Er is geen sprake van een voldoende/onvoldoende beoordeling voor het
Meesterwerk naar aanleiding van dit themaonderzoek.


